## 聖堂報告 聖家節 28/12/2025

- 1. 天主教會於 2026 年 1 月 1 日 (星期四) 慶祝第五十九屆世界和平節,主題為 『願人人能共享和平:「邁向化干戈為玉帛的和平」』;為世界和平祈禱。 為響應教宗促進世界和平之呼籲,周守仁樞機將於是日上午十時,假聖母無 原罪主教座堂主持共祭彌撒,誠邀神職人員及教友參加。共祭彌撒將於教區 網頁 (www.catholic.org.hk) 同步直播。
- 2. 本堂「元旦」有廣東話、英文及普通話彌撒;彌撒時間跟主日相同。
- 3. 2025 年十一月份聖堂- 收入與支出報告如下:

收入:\$127,485 支出:\$69,244 結餘:\$58,241

聖堂多謝各位弟兄姊妹慷慨支持!

4. 本堂善會為「2025 明愛慈善賣物會」共籌得合共\$22,907 元,現列表如下:

- 主伴同行義工服務團 \$ 2,609

- 英文主日學 \$3,095

- 中文主日學 \$1,074

- 納爵納福耆英薈 \$16,129

5. 本堂為大埔宏福苑火災籌款報告如下:

- 於 30/11 彌撒中第二次募捐: \$64,990

- 納爵納福耆英會 義賣飾物~售賣小吊飾: \$ 3.656

總數合共籌得: \$68,646

聖堂感謝各位教友慷慨支持!

**6.** 本堂每月首星期六舉行「明供聖體」,以鼓勵教友以心神與真理朝拜,與 基督作精神的契合,詳情如下...

日期:1月3日(星期六)時間:上午8:15-9:15(即平日7:40彌撒後)

7. 2026 年一月份「納爵納福耆英會」的聚會,將會邀請到教友蔡定國醫生 (精神科專科醫生)跟大家分享「如何應對創傷後的情緒困擾」,歡迎 各位弟兄姊妹一起參與,強化身心健康。活動資料如下:

日期:1月7日(星期三) 時間:下午2:00至3:45

地點:聖堂一樓雅聚軒

上述所有報告,已張貼於聖堂各出入口,並已上載於聖堂網頁,歡迎各位 蒞臨聖堂或致電 2359 4407 查詢。主佑各位!

## St. Ignatius Chapel Announcement The Holy Family of JMJ 28<sup>th</sup> December 2025

- 1. The Catholic Church will celebrate the 59th WORLD DAY OF PEACE on Thursday, January 1, 2026 under the theme "Peace be with you all: Towards an 'unarmed and disarming' peace". All faithful are urged to pray for world peace. In response to the Holy Father's appeal to promote world peace, Cardinal Stephen CHOW, S.J., will preside at a special Mass for peace at the Cathedral at 10:00 am, to which all clergy and laity are cordially invited. The special Mass will be broadcast live on the diocesan website at www.catholic.org.hk.
- **2.** Please note that the Mass schedules for New Year's Day (Thur.) Jan. 1 will follow the Sunday timetable for Cantonese, English & Mandarin services.
- **3.** The financial report of our Chapel for November 2025 is as follows:

Income: \$127,485 Expenses: \$69,244 Surplus: \$58,241

**4.** Our Chapel raised a total of \$22,907 for the "2025 Caritas Charity Bazaar Sale", details are listed as follows:

The Volunteer Service Team
The English Sunday School
The Chinese Sunday School
The Chapel Senior Group
\$2,609
\$3,095
\$1,074
\$16,129

- **5.** We raised \$68,646 for the Tai Po Wang Fuk Court fire relief. The following is the detailed breakdown:
  - The second collection during the November 30<sup>th</sup> Mass: \$64,990
  - The sale of small ornaments by the Chapel Senior Group: \$3,656

The Chapel extends its heartfelt thanks to all parishioners for their generous support.

- **6.** The Adoration of the Blessed Sacrament for January 2026 will take place on Saturday, January 3 from 8:15 AM to 9:15 AM, immediately following the daily Mass at 7:40 AM. All parishioners are warmly invited to join us for this special occasion.
- **7.** The Chapel Senior Group will host a presentation by Dr. TSOI Ting Kwok (a psychiatrist) on "**How to Cope with Post-Traumatic Emotional Distress.**" All are welcome to attend this talk to strengthen their mental and physical health. The event details are as follows:

Date: January 7th (Wednesday) Time: 2:00 PM to 3:45 PM

Location: Faber Room on the first floor of the Chapel

The above announcements are posted at the chapel entrances and have been uploaded to the chapel's website. For inquiries, please visit the chapel office or call 2359 4407. God Bless!